



JETZT NEU!  
NOW NEW!



## Refreshing Shower

Die milde Duschgel Formulierung enthält Pflegestoffe wie Glycerin und Pro-Vitamin B5 sowie Menthol für den speziellen Erfrischungs-Effekt. Luigi Colutti refreshing showers sorgen für eine sanfte Reinigung, ein angenehmes Hautgefühl und sind somit bestens geeignet für die tägliche Anwendung. Mit ihren besonderen Düften sorgen die Luigi Colutti refreshing showers für Belebung und Erfrischung bei jeder Dusche. In den Sorten white water, flashing pulse und cross fire.

**Flashing Pulse Art.-Nr.: 85403**

**White Water Art.-Nr.: 85401**

**Cross Fire Art.-Nr.: 85404**

**Cleft Rock Art.-Nr.: 85402**

## refreshing shower

The mild formulation contains skincare substances like Glycerine and Pro-Vitamine B5 as well as Menthol for the special refreshing effect. Luigi Colutti refreshing shower ensures a soft cleaning, a pleasant skinfeeling and is suitable for the daily use. With its special fragrances Luigi Colutti refreshing showers brings stimulation and refreshment with each shower. In the varieties white water, flashing pulse and cross fire.

**Flashing Pulse art-no.: 85403**

**White Water art-no.: 85401**

**Cross Fire art-no.: 85404**

**Cleft Rock art-no.: 85402**



## Deo-Spray

Bieten langanhaltende Sicherheit und sind angenehm auf der Haut. Die alkoholfreie Anti-Transpirant-Formulierung sorgt für einen 48h-Schutz vor übermäßigem Schwitzen. Mit ihren besonderen Düften sorgen die Luigi Colutti Deo-sprays für Frische und Wohlbefinden jeden Tag. In den Sorten white water, flashing pulse und cross fire.

**Cross Fire Art.-Nr.: 85414**

**White Water Art.-Nr.: 85401**

**Flashing Pulse Art.-Nr.: 85411**

## deo spray

Offers long-lasting security and feels pleasant on the skin. The alcohol-free anti-transpirant-formulation ensures 48h protection against excessive sweating. With its special fragrances Luigi Colutti deosprays brings freshness and sense of well-being every day. In the varieties white water, flashing pulse and cross fire.

**Cross Fire art-no.: 85414**

**White Water art-no.: 85411**

**Flashing Pulse art-no.: 85413**



## After Shave

Die klassisch hochwertige After Shave Formulierung und die modernen Düfte bieten aktive Frische und Hautberuhigung für ein täglich optimales Ergebnis der Rasur.

Flashing Pulse Art.-Nr.: 85423

Cross Fire Art.-Nr.: 85424

White Water Art.-Nr.: 85421

## after shave

The classic high quality after shave formulation and modern fragrances provide active freshness and skin soothing for a daily optimum result of shaving.





## Rasierschaum

Der Rasierschaum für eine sanfte, aber anspruchsvolle und gründliche Rasur – auch für die empfindliche Haut. Er weicht das Barthaar zügig auf, sodass die Klinge optimal gleiten kann. Der Rasierschaum spendet wohltuend Feuchtigkeit für ein angenehmes Rasurerlebnis.

## shaving foam

The shaving foam for a gentle but demanding and careful shave – even for sensitive skin. He softens the beard quickly, so that the blade can slide optimally. The shaving foam donates soothing moisture for a comfortable shaving experience.